

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph.D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph.D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph.D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph.D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph. D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)

科目名稱 Course	一 1st.		科目名稱 Course	二 2nd.		科目名稱 Course	三 3rd.		科目名稱 Course	四 4th.		科目名稱 Course	五 5th.	
	1	2		1	2		1	2		1	2		1	2

(1)畢業學分：【18】學分
 (2)本系必修：【6】學分
 (3)本系選修：至少【12】學分
 (4)外系選修：至少【0】學分

說明：
 「各學制班別之授予學位修業規定，請參閱各系、所、學位學程之公告。」

(1)Graduation credits : 【18】
 credits
 (2)Required credits in this
 department : 【6】 credits
 (3)Elective credits in this
 department : At least 【12】 credits
 (4)Elective credits from other
 departments : At least 【0】 credits

The regulations for degree programs and requirements for graduation credits for each academic program and department can be found in the announcements of respective departments and degree programs.

逢甲大學 資訊工程學系博士班 必選修科目表(114學年度入學學生適用)

Required/Elective Courses for Ph.D. Program, Department of Information Engineering and Computer Science, Feng Chia University (Applicable to Students Admitted in the Academic Year 2025)